



**SOCIÉTÉ CANADIENNE D'ONOMASTIQUE
CANADIAN SOCIETY FOR THE STUDY OF NAMES**

<http://www.csj.ualberta.ca/sco/>

(Le français suit)

Call for Papers:

Canadian Society for the Study of Names (CSSN)

***56th Annual Meeting, held virtually in conjunction with the
Congress of the Humanities and Social Sciences of Canada***
<https://www.federationhss.ca/en/congress/congress-2022>

May 14th and 15th, 2022

The theme of the 2022 Congress is: “***Transitions***,” but papers on any onomastic topic are welcome.

Presentations are allotted 20 minutes, with an additional 10 minutes for questions and discussion.

Please submit an abstract of 150-250 words, including the title of your paper and indicate whether you would like your paper to be considered for this year's special panel.

Along with your abstract, please provide the full name and affiliation of each author, along with a current email address for each.

You need not be a current member of the society to submit an abstract, but at the time of acceptance of your paper, you must become a member in order to be included in the programme. In addition, all presenters are required to pay registration dues for Congress and for CSSN. Further details will be provided when you are notified of acceptance of your paper.

Please email your abstract to: jonathan.lofft@mail.utoronto.ca ; all abstracts should arrive **by February 14th, 2022.**

Jonathan S. Lofft, ThD
Faculty of Divinity
Trinity College
University of Toronto
Larkin Academic Building 324
6 Hoskin Ave.,
Toronto, ON
M5S 1H8

Appel à communications:

Société canadienne d'onomastique (SCO)

56e Réunion annuelle virtuellement conjointement avec le

Congrès des sciences humaines du Canada

<https://www.federationhss.ca/fr/congres/congres-2022>

14 et 15 mai 2022

Le thème retenu en 2022 est : « **Transitions** », toutefois, les communications sur tout autre sujet portant sur l'onomastique sont les bienvenues.

Les communications sont d'une durée de 20 minutes et sont suivies d'une période de 10 accordées aux questions et à la discussion.

Veillez soumettre un résumé ne dépassant pas 200 mots, titre inclus.

Indiquez les noms et affiliations des auteurs de la communication sans omettre d'inclure l'adresse courriel de chacun.

Bien qu'il ne soit pas indispensable d'être membre de la Société pour soumettre une communication, il est toutefois indispensable d'en devenir membre pour être inscrit au programme. Tous les participants sont tenus de déboursier les coûts de leur inscription au Congrès, ainsi qu'à la SCO. Des informations additionnelles vous seront acheminées lors de l'envoi des avis d'acceptation ou de refus de communications.

Veillez faire parvenir votre résumé par courriel à : jonathan.lofft@mail.utoronto.ca.
Tous les résumés **devront** être soumis au plus tard le **14ème février 2022**.

Jonathan S. Lofft, ThD
Faculty of Divinity
Trinity College
University of Toronto
Larkin Academic Building 324
6 Hoskin Ave.,
Toronto, ON
M5S 1H8

Name of author(s) _____

Affiliation of author(s) _____

Mailing address _____

Telephone () _____ Email _____

Time requested: 20 minutes + 10 minutes discussion;

Special scheduling requests: _____

Title of the paper

Abstract (150-250 words)

Nom des auteurs : _____

Affiliation du premier
auteur : _____

Adresse postale : _____

Téléphone : () _____

Courrier électronique : _____

Durée prévue: **20** minutes + 10 minutes de discussion;

Préférences quant à l'horaire : _____

Titre de la communication :

Résumé (150-250 mots) en annexe.